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 Punkt  Sak   Notater til saken, oppfølging videre 
10/22  Oppfølging fra forrige møte  

 Ipad kontrakter og egenandel  
 Høringsinnspill til samfunnsdel?  

 
 Ipad og egenandel. Ønsker å 

samkjøre praksis med de andre 
kommunene. Kontrakten er 
nærmest lik, men praktisering 
av erstatningsansvar varierer.  

 Høringsinnspill til ny 
samfunnsdel sendes inn fra 
FAU’ene hver for seg.  

11/22  Oppvekstsjefen informerer:  
Status Prosjekt «Den gode skole  
Status flyktninger  
Nytt fra UDIR  
bla Info om ordning rundt tilskudd for å 
dra på skoletur til minnesteder etter 2. 
verdenskrig  
Dialogmøte 25.05.  
Befaring Sundvollen oppvekstsenter 
08.06  

 Nye utviklingsmål for 
Sigdalsskolen: mange innspill 
om nok ressurser og trygt og 
godt læringsmiljø. Samsnakk 
om barn og unge psykiske 
helse; Familien som ramme for 
den gode oppveksten i Sigdal. 
Foreldre som rollemodeller.  

 Utdanningsdirektoratet som 
lyser ut tilskuddsmidler til 
skoleturer til minnesmerker fra 
2. verdenskrig. Må inngå i et 
helhetlig opplegg.   

12/22  Saker HU  
Herunder spesielt:  
PS 18/2022: Årsmelding 2021 - Sigdal 
kommune  
PS 29/2022: Tilstandsrapport Midt-
Buskerud barneverntjeneste 2021  
PS 31/2022: Søknad om økonomisk støtte 
til e-sport tilbud for barn og unge  

Resultat for 2021 diskutert. Det stilles 
spørsmål ved overskuddet. Ønske om å 
øke antall rammetimer i skolen og 
kunne tilby jobb til nyutdannede lærere.  
E-sport-tilbud på trappene: 10 enheter. 
Ønsker rom ungdomsskolen. 
Oppvekstsjefen følger opp rombehovet 
med eiendomsforvalter og rektor. 



13/22  Evt.  
 Tilskudd til skoletur for 10. trinn 

våren 2023. 
 Deling i grupper på SUS. 
 Forebygging av uhell 

ungdommene i Sigdal sommeren 
2022.  

 
 Tsjekkia-/Nederlandstur. EU-

opplegg. Utvekslingsbesøk med 
privat innkvartering. Blir dette 
gjenopptatt? Noe midler til 
dette på et fond. Uvisst om når 
det er mulig å gjenoppta dette. 
Saken vil bli fulgt opp med 
rektor og FAU. Alternativt å 
arrangere utenlandstur for alle 
til minnesmerker fra 2. 
verdenskrig i Polen. Mulig å 
søke støtte fra Udir. Viktig å 
overholde gratisprinsippet.   

 Gruppeinndeling på 9. trinn 
endres fom skoleåret 2022-
2023. Lavere antall elever på 
hvert trinn gir rom for dette.  
Rammetimetallet til skolen 
består. Dette gir flere fag som 
kan undervises i mindre 
grupper enn tidligere inndeling i 
4.  

 Politikontakten kommer og 
informerer om farer i 
tilknytning til alkohol, rus, 
bilkjøring, båtliv m.m. til 
elevene på ungdomsskolen før 
avslutning av skoleåret. 
Oppvekstsjefen har et ønske om 
å etablere en Natteravnordning 
på vannet to-tre helger denne 
sommeren. Skolene sender ut 
oppfordring til å melde seg som 
Natteravn gjennom Schoolink 7-
10.trinn. Påmelding til Anne 
Berner:  

 Etterspørsel etter rusfri 
ungdomsfest i regi av 
Ungdomsklubben i sommer. 
Henvendelsen sendes til Kultur. 

  
 

 

 

Med hilsen 

 

Hanne Bredde Vig 

https://www.udir.no/om-udir/tilskudd-og-prosjektmidler/tilskudd-og-prosjektmidler-for-andre/tilskudd-til-skoleturer-i-forbindelse-med-handlingsplan-mot-antisemittisme/


Oppvekstsjef 

 

Dokumentet er godkjent for elektronisk forsendelse. 
 

 

Kopi til: 

Anne Hilde  Fragått  

Mona  Flintegård  

Irene Uhlen  Wærsted  

Henrik  Mørch  

Henrik Østbye Fremgård  

Eli  Hiåsen  

Stine  Norman  

Anette Ek Svendsen  

Jonas  Nikolaisen  


